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Verslag 
 

 

Vergadering  Regiegroep  

Gehouden op  21 september 2020, 17:30 uur - raadzaal 

Opgemaakt door Berry van ’t Westeinde 

Aanwezig  Mark Verhoeven (voorzitter), Piet Verheijen, Trix Vissers, Sjaak Sperber, Johan 
Swaans (wethouder), Marijo Immink  (burgemeester), Jolie Hasselman (secreta-
ris) en Berry van ’t Westeinde (griffier) 

Afwezig  -- 

 
 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering. 
 

2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 

3. Vaststellen verslag vergadering regiegroep 7 september 2020 
Het verslag wordt vastgesteld. 
Piet Verheijen vraagt naar de motie die niet is uitgevoerd over de jeugdzorg. Wat gaat hier mee 
gedaan worden? Dat blijkt niet uit het verslag.  
De griffier geeft aan dat de motie nog op de lijst staat. Monique van Brederode stelt mogelijk 
aanvullende vragen. 
 

4. Terugblik vergaderingen  
Er zijn geen vergaderingen geweest sinds de vorige vergadering van de regiegroep. 

 
5. Extra vergaderingen dit najaar 

Op basis van de reacties op het voorstel aan de fractievoorzitters wordt besloten tot de volgende 
vergaderingen: 
6 oktober: beeldvorming begroting 
13 oktober: oordeelsvormende vergadering – diverse onderwerpen 
27 oktober: oordeelsvormende vergadering begroting 
3 november: besluitvormende vergadering – diverse onderwerpen 
1 december: extra oordeelsvormende vergadering 
 

6. Concept-agenda beeld- en oordeelsvormende vergaderingen oktober 2020  
Behandeling begroting: 
Door Stijn van den Brekel is gevraagd waarom in de memo algemene beschouwingen niet zijn 
opgenomen. De regiegroep geeft aan dat op basis van de gesprekken met de raad is besloten om 
bij de voorjaarsnota de algemene beschouwingen te houden. Hoe we omgaan met opmerkingen 
van meer  algemene strekking over de begroting wordt nog bekeken.  
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Afgesproken wordt dat de oordeelsvormende vergadering van 27 oktober kan uitlopen naar 28 
oktober. 
In de planning wordt woensdag 11 november ook gereserveerd voor uitloop van de begrotings-
vergadering. Er wordt niet vanuit gegaan dat donderdag 12 november ook wordt vergaderd – zo-
als vorig jaar. Bij onvoorziene omstandigheden is de donderdag (net als vorig jaar) wel een uiter-
ste optie. 
 
Afgesproken wordt dat de raad in de brief bij de begroting ook weer wordt geïnformeerd over de 
afspraken over het wijzigen van fysieke vergaderingen naar digitale bijeenkomsten.   
Wanneer er weer veel moties en amendementen zijn, moet er rekening gehouden worden met 
lange stemprocedures.  
Afspraak: De griffie wordt verzocht na te kijken of er een betrouwbare, veilige manier is om van 
huis uit digitaal te stemmen over raadsvoorstellen/moties en amendementen. 
Wethouder Swaans geeft aan dat de begroting vrijdagochtend wordt verzonden. 
 
Ruimte voor reacties inwoners: 
Sjaak Sperber geeft aan dat spreekrecht in de beeldvormende vergadering plaatsvindt. Dat bete-
kent ook dat we geen spijtoptanten ruimte moeten geven in de oordeelsvormende vergadering. 
Mensen moeten dan met de fracties kortsluiten. 
De voorzitter concludeert dat we in de communicatie goed aan moeten geven hoe mensen zich 
kunnen aanmelden.  
Piet Verheijen geeft aan dat spreekrecht ook op een ander moment zou kunnen.  
Sjaak Sperber stelt voor om een informele bijeenkomst op bijvoorbeeld zaterdagochtend te orga-
niseren. 
Mark Verhoeven vraagt zich af of dit niet meer onder bestuurlijke vernieuwing past. Het is wel 
kort dag om dit nu te organiseren, ook gelet op corona.  
De voorzitter concludeert dat we actief gaan communiceren in Goirles Belang. Ook contact met 
de partijen die door de bezuinigingen mogelijk getroffen worden. Het gesprek moet met name in 
de beeldvorming gebeuren, omdat de uitkomsten dan ook meegenomen kunnen worden in de 
verdere besprekingen.  
Op 6 oktober is er beeldvormende vergadering waar inwoners ruimte krijgen. Bij de oordeelsvor-
mende vergadering gaan we inzoomen op wat we willen beïnvloeden in de begroting, zoals in de 
memo is gezegd. Als mensen zich later aanmelden met zienswijzen, probeert de griffie hen de 
weg te wijzen naar andere wegen om met de raad en fracties contact op te nemen.  Als dan on-
verhoopt mensen niet op een goede manier de ruimte kunnen krijgen, kijken we in de regiegroep 
hoe we dat verder gaan doen.  
Het is goed om de structurele manier waarop we dit doen in de werkgroep Bestuurlijke Vernieu-
wing te bespreken. Dan kan bijvoorbeeld ook gekeken worden naar laagdrempelige informatie-
markten, gesprekken (bijvoorbeeld in het weekend) of motiemarkten.  
 
Vergadering 13 oktober: 
De voorzitter geeft aan dat de behandeling van het burgerinitiatief goed moet worden uitgelegd 
door de voorzitter van de vergadering. Voorgesteld wordt de meedoenregeling aan het begin van 
de agenda te plaatsen, zodat dit onderwerp ook zeker wordt afgehandeld tijdens deze vergade-
ring. 
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Het raadsvoorstel over de GGD komt volgende week in het college. Beoordeeld wordt of dit als 
een extra stuk rechtstreeks naar besluitvorming 3 november kan. Dat kan bijvoorbeeld als het 
binnen financiële kaders past. 
De griffie mailt de leden van de voorzitterspool om te kijken wie de extra vergaderingen op 12 
oktober en 1 december voor kan zitten.  
 

7. Planning 
Wethouder Immink merkt op dat er een worsteling is met de nota Sociaal Domein. Voor het zo-
merreces is een proces meegedeeld in een raadsinformatie. De regiegroep heeft nu aangegeven 
een startnotitie te willen ontvangen. Bij de voorjaarsnota gaan we praten over de bezuiniging 
voor de komende jaren en de omgevingsvisie. De beleidskeuzes in Sociaal Domein hebben ook te 
maken met de begroting en de Omgevingsvisie. Het is fijn om dit integraal met elkaar in verhou-
ding te zien. Als we werken met een startnotitie lopen we niet synchroon met de voorjaarsnota. 
In januari, februari wordt de nota dan geschreven, de participatieraad moet nog advies afgeven. 
Die komt dan pas in mei oordeelsvormend in de raad – in juli komt deze in de raad. Als we de 
startnotitie niet laten vaststellen in de raad, kopen we tijd. 
De voorzitter geeft aan dat we het besluit vorige maand hebben genomen, omdat we het niet zo 
vrijblijvend willen hebben als bij de cultuurnota. De raad moet aan de voorkant de mogelijkheid 
hebben richting aan te geven.  
Wethouder Immink begrijpt dit. Zo hebben we dit vorige keer met Back to Basics en met de Om-
gevingswet ook gedaan. Had dit graag anders gezien.  
Piet Verheijen geeft aan dat iedereen in de bijeenkomst over de cultuurnota met kromme tenen 
zat. Wil zelf misschien wel flexibel zijn, maar heeft het idee dat je daar niet bij de hele de handen 
op elkaar krijgt om niet te werken zonder startnotitie.  
De voorzitter vraagt of de startnotitie snel kan worden aangeboden, zodat die mogelijk toch op 3 
november kan worden behandeld.  
De griffier geeft aan dat ook gekeken kan worden of een aantal voorbereidende werkzaamheden 
al wel door kan gaan, in afwachting van de startnotitie.   
Wethouder Immink vindt het voor iedereen wel heel belangrijk dat we samen het proces kan le-
veren. Ambtelijk moet het wel mogelijk zijn, maar komt hier over 2 weken over terug. In de start-
notitie hebben we het dan over de beleidsvragen waar we het over gaan hebben.  
 
De regiegroep stemt in met de planning Q3 en Q4. 

 
8. Vergaderschema 2021 

Piet Verheijen is bang dat aanbod van extra vergaderingen behoefte schept. 
De voorzitter stelt voor de extra vergaderingen Oordeel/beeld nog niet te communiceren. Met 
uitzondering van de maand mei, omdat de ruimte voor de voorjaarsnota zeker nodig is.  
Staat er in mei nu een regiegroep vergadering teveel gepland?  

 
9. Werkbezoek WOS 

Akkoord. 
 

10. Nieuw ingekomen stukken voor raadsvergadering van 3 november 2020 
Geen opmerkingen. 
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11. Doornemen overzichten toezeggingen/moties/raadsvragen 
Geen opmerkingen. 
 

12. Vacature regiegroep 
De voorzitter geeft aan dat een oproep wordt uitgedaan of er nieuwe leden zijn voor de voorzit-
terspool. Vanuit de voorzitterspool wordt de regiegroep samengesteld. 

 
13. Terugkoppeling uit / naar andere gremia 

Er wordt niets teruggekoppeld. 
 
14. Wat verder ter tafel komt 

- Mededeling griffier over uitzending LOG – technische problemen, ondertiteling raadsverga-
deringen . 

- Mogelijke werkbezoeken/excursies vanuit de gemeentelijke organisatie:  
Afgesproken wordt dat deze worden ingepland afhankelijk van het onderwerp op een avond 
voor werkbezoek of een ander moment (wanneer er activiteit is). De uitnodigingen moeten 
langs de regiegroep lopen.  

 
De voorzitter sluit de vergadering om 19:10 uur. 
 
 
 

Actielijst regiegroep 

Nr. Datum Wie? Wat? Afdoening 

1. 22-06-2020 Griffie Na de zomervakantie een goed 
afscheid/welkom regelen voor 
vertrokken/nieuwe raadsleden. 

 

2. 07-09-2020 
 
 
21-09-2020 

Griffie Opvolging vacature Mark van 
Oosterwijk in regiegroep. 
 
Oproep uit laten gaan of er 
nieuwe leden zijn voor de voor-
zitterspool. Vanuit de voorzit-
terspool wordt de regiegroep 
samengesteld. 

 

3. 21-09-2020 Griffie Verzoek per mail maken wie de  
vergadering van 12 oktober en 1 
december kan voorzitten. 

Mail verstuurd 23/9 

4. 21-9-2020 Griffie Afgesproken wordt dat de raad 
in de brief bij de begroting ook 
weer wordt geïnformeerd over 
de afspraken over het wijzigen 
van fysieke vergaderingen naar 
digitale bijeenkomsten.   
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Actielijst regiegroep 

Nr. Datum Wie? Wat? Afdoening 

Wanneer er weer veel moties 
en amendementen zijn, moet er 
rekening gehouden worden met 
lange stemprocedures.  

5. 21-9-2020 Griffie De griffie wordt verzocht na te 
kijken of er een betrouwbare, 
betaalbare en veilige manier is 
om van huis uit digitaal te stem-
men over raadsvoorstellen/mo-
ties en amendementen. 

 

6. 21-9-2020 Wethouder 
Immink 

Met een voorstel komen over 
het proces voor de nota Sociaal 
Domein.  

Week van 5 oktober 

7. 21-9-2020 Griffie Bij de raadsleden inventariseren 
of er belangstelling is voor lid-
maatschap voorzitterspool/re-
giegroep 

 

 


